



Gerhard Richter : Pictures/Series

 **Télécharger**

 **Lire En Ligne**

[Click here](#) if your download doesn't start automatically

Gerhard Richter : Pictures/Series

De Hatje Cantz

Gerhard Richter : Pictures/Series De Hatje Cantz

Over the 60 years of his artistic career, Gerhard Richter (born 1932) has produced a standard-setting oeuvre whose thematic and stylistic diversity has no equal among the art of our time. This extensive monograph is the first to present the complete range of the numerous works Richter realized as series, cycles and spaces. It includes figurative paintings, such as landscapes, still lifes and portraits, many of which are based on photographs, such as the series "S. and Child," a personal and intimate variation on the traditional subject of the Madonna and Child. It also features abstract works, for which Richter draws from a changing repertoire of forms and colors to produce both small and monumental paintings.

 [Télécharger Gerhard Richter : Pictures/Series ...pdf](#)

 [Lire en ligne Gerhard Richter : Pictures/Series ...pdf](#)

Téléchargez et lisez en ligne Gerhard Richter : Pictures/Series De Hatje Cantz

256 pages

Présentation de l'éditeur

In den 60 Jahren seiner künstlerischen Tätigkeit hat Gerhard Richter (* 1932 in Dresden) ein Maßstäbendes uvre hervorgebracht, dessen thematische und stilistische Vielfalt in der Malerei unserer Zeit nichts Vergleichbares kennt. Die groß angelegte Monografie vereint erstmals eine Vielzahl von als Serien, Zyklen und Räume realisierten Werken aus allen Schaffensperioden des Künstlers. Präsentiert werden zum einen figurative Arbeiten wie Landschaften, Stilleben und Porträts, bei denen häufig Fotos als Vorlagen dienen, wie etwa im Fall des Zyklus S. mit Kind, einer intimen und persönlichen Variation der Madonnendarstellung. Zum anderen werden aber auch abstrakte Werke gezeigt, für die Gerhard Richter aus einem wechselnden Formen- und Farbenrepertoire schöpft und dem sowohl kleinformatige als auch monumentale Gemälde entspringen. Dem Betrachter eröffnet der großformatige Band das erstaunliche Spektrum von Richters Malerei in all ihren Dimensionen und Techniken.

Download and Read Online Gerhard Richter : Pictures/Series De Hatje Cantz #UCALXEIOT48

Lire Gerhard Richter : Pictures/Series par De Hatje Cantz pour ebook en ligne
Gerhard Richter : Pictures/Series par De Hatje Cantz Téléchargement gratuit de PDF, livres audio, livres à lire, bons livres à lire, livres bon marché, bons livres, livres en ligne, livres en ligne, revues de livres epub, lecture de livres en ligne, livres à lire en ligne, bibliothèque en ligne, bons livres à lire, PDF Les meilleurs livres à lire, les meilleurs livres pour lire les livres Gerhard Richter : Pictures/Series par De Hatje Cantz à lire en ligne.
Online Gerhard Richter : Pictures/Series par De Hatje Cantz ebook Téléchargement PDF
Gerhard Richter : Pictures/Series par De Hatje Cantz Doc
Gerhard Richter : Pictures/Series par De Hatje Cantz Mobipocket
Gerhard Richter : Pictures/Series par De Hatje Cantz EPub
UCALXEIOT48UCALXEIOT48UCALXEIOT48